



Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374

PROTOKOLL NR 4-2023

Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 7 mars 2023

Kl. 19.00 - 22.15. Teamsmöte.

Närvarande:

Fredrik Nilsson, ordförande.

Lena Petri, Vice ordförande.

Lotta Hallberg, ordinarie ledamot.

Stefan Mörk, ordinarie ledamot.

Mona Plånborg, ordinarie ledamot.

Christina Anehagen, ordinarie ledamot.

Beatrice Utterström, ordinarie ledamot.

Malin Hult, ordinarie ledamot.

Aleksandra Palumbo, suppleant.

Anna Johansson, suppleant.

Leone Nyman, suppleant.

Susanne Gustafsson, adjungerad kassör.

Anmäلت förhinder:

Annika Holm, ordinarie ledamot.

Vid protokollet:

Lotta Hallberg, sekreterare. §50-68

§ 50 Mötets öppnande.

Ordförande Fredrik Nilsson hälsade alla välkomna speciellt till valberedningens ordförande Doris Backe och förklarade därefter att mötet öppnat.

§ 51 Fastställande av dagordning.

Dagordningen fastställdes.

§ 52 Val av justerare.

Till justerare valdes Lena Petri

§ 53 Valberedningen.

Doris Backe presenterade valberedningens förslag enligt det dokument som skickats till styrelsen.

§ 54 Föregående protokoll.

Efter ett tillägg godkändes protokoll nr 2-23.

§ 55 Ekonomisk rapport.

Diskuterades ang. Årsredovisning inför årsmötet. Klubben visar ett riktigt bra resultat.

§ 56 Medlemsrapport.

Medlemsantalet är stigande. Januari-23 4128 medlemmar. Februari-23. 4143 medlemmar. Glädjande!

§ 57 AU - beslut.

Inget AU beslut har tagits.

§ 58 Kommittéer och arbetsgruppen

Uppfödar och avelskommittén:

Avel och Hälsa:

Lena Petri var med den 6 mars på digitalmöte med ras och specialklubbarna och Avelskommittén

Lena efterlyste enklare digitala system där man på enkelt sätt kunde se statistik på utställningsresultat.

Liknande vi har på BPH, Index, HD osv. AK berättade då att planerna är att med digitala utställningssystemet kunna samla in info och göra statistik av resultaten. Tanken är också att försöka få AI att läsa av digitala kritiker och göra sammanställning.

Istället för avels och hunddata kikar de på – Aninova.

Avtal för reglering av rasansvar för rasklubb respektive specialklubb. Två förslag kommer att skickas ut på remiss .

AK diskuterade olika hälsoprogram, vikten av att endast ha kvar hälsoprogram där hundarna hade kliniska problem. Inga kliniska problem i rasen innebär att hälsoprogrammet ska vila ett par år, sänka nivån eller helt tas bort.

Viktigt vid RAS är att det är ett rådgivande dokument, varje uppfödare och hanhundsägare är viktiga för helheten. Att man arbetar tillsammans.

Alla gamla RAS samlas hos SKK.

Vi pratade om enkäter. Det är kanske inte svårt att skapa och ställa frågor eller samla in svar.

Utan svårigheten är hur svaren ska redovisas på ett bra sätt. Med tanke på dagens digitala och sociala spridning är svårigheten hur man publicerar svaren på ett bra sätt utan att det missförstås.

SKK arbetar med en standardmall för hälsoenkäter

Även kunna ha en digital samlingsplats för ras och eller specialhundsklubbarna, en plattform där vi gemensamt kan dela tex hälsoenkäter, olika frågor och svar eller helt enkelt kontakta varandra om vi behöver bollplank över tankar och idéer.

Lena pratade med JÖ från SBK om att effektivisera statistik.

RAS:

Mentorerna har tagit del av nya ras, version 3.0

Annika och Stefan ska korrekturläsa en sista gång och gärna någon mer som inte har pudel som ras.

Beslöt att köpa in utökad RAS-data. Beslöt att köpa en dator bla.för avel och hälsa

Lena P framhöll att det är positivt att många skickar in RCD-4 resultat.

Rådgivning, uppfödning och utbildning:

Har haft möte med mentorerna 13 februari. Innan dess har frågan ställts om hur de vill arbeta och vad som önskas under 2023. Mentorernas ledord har varit och kommer fortsättningsvis vara "Samsyn".

Föreläsning via teams med Lotta Sandell gällande avel och lite om Mentorernas uppdrag.

Mia Borg ska hålla en föreläsning via teams om sitt uppdrag som kennelkonsulent.

Det undersöks om någon från SLU kan hålla en föreläsning via teams om reproduktion.

Förslag att alla föreläsningar i SPK ska vara gratis för våra mentorer.

Förslag finns om flera korta filmer om uppfödning från parning till valpning.

Pudelns färger:

Ska ha möte 16 mars.

Rapporterades att gruppen haft kontakt med utbildningskommitténs ordf Marta Brandts Ang. Pedagogiskt och tekniskt stöd. Kommitténs ordf hälsade att man är mycket positiv till initiativet men kan inte ge stöd. Däremot en del tips som skickades med.

Utställningskommittén:

Kommitten planera ett möte inomkort

Domargruppen:

Inget nytt att rapportera.

Pudelnationalen:

Diskuterades hur många rum vi behöver till funktionärer. Ska ha möte ang. Arbetsinsatser. Behövs mycket folk.

Planerar att åka dit i mars för att se oss runt omkring i lokalerna och utomhusytor

Många kritiker sedan många år finns lagrade. Spara från Ras-specialer.

Kommittén för arbetande pudlar:

Pudel SM:

Beatrice redogör för att SBK tävling har ändrat betalningssystem. Diskuterades om det utgör lättnader för kassören. Förslag att ansluta oss till Stripe.

Beslöt att använda oss av Stripe.

Diskuterades att göra om listor. Att inte ha minimiantal.

Förslag presenteras för Årets uppfödare. Reviderades under mötet.

Beslöt att anta det reviderade förslaget.

Beslöt ta bort listorna med avelsgrupp och uppfödargrupp. Årets uppfödargrupp ersätt med årets uppfödare.

Allroundpudel:

Beslöt att behålla CK som krav på att delta på listan.

Beatrice redogör för nya statuter.

Beslöt att anta de nya statuterna 2024. De börjar gälla 2024-01-01. Synpunkter skickas till Lena P.

Kommunikationskommittén:

Hemsida:

BPH diplommet ligger ute

Fråga om att få lägga ut "söker fodervärd till vuxen hund" på omplaceringar. Diskuterades frågan.

Beslöt att inte göra någonting när hemsidan ska uppdateras.

På verksamhetskonferensen fick avdelningarna med sig frågeställningar kring vilken information som ska finnas på huvudsida, samt sidorna för avdelningarna, sektionerna.

De ska gå igenom dessa i sina styrelser och återkoppla till Annika därefter.

Annika H föreslår att vi även genomför en sådan i CS på ett lämpligt sätt. Det blir grunden till en eventuell omläggning av webben.

Ny webbredaktör i västra avdelningen är Liselott Elleberg.

Nyhetsbrev:

Inget nytt att rapportera.

Pudelnytt:

Det finns gamla exemplar från de nordiska grannländerna. Vi avyttrar dem.

Sponsorer:

Inkomna mail Ev ny sponsor. I år kan vi inget göra men håller dialogen öppen.

Organisationsgruppen:

Stefan rapporterade om Verksamhetskonferensen ang. Förväntningar: Svarade deltagarna att de hoppades på - samarbete- gemenskap- ska vara roligt. Efteråt svarade deltagarna att de upplevde konferensen: -Inspirerande-trevligt-givande-många glada skratt!

Pudelfullmäktige: Lena mailar ut välkomstmail. Nytt möte 16/3. Genomgång av verksamhetsberättelsen. Samt planering.

§ 59 Vad händer med renrasig hundavel.

Inga att delge på detta möte

§ 60 Rapporter:

Lena P rapport finns under Avel och Hälsa.

§ 61 Inkomna skrivelser:

Till SKK Workshop 19/4 anmäls Lena P att delta. **Beslöt** att Lena P deltar

Övriga skrivelser gicks igenom och lades därefter till handlingarna.

§ 62 SKK protokoll och information:

Gicks igenom och lades därefter till handlingarna.

§ 63 Beslutslista.

ToDo listan är inte färdig.

§ 64 Kommande möten.

Extra insatt möte 16 mars.

1-2 april Pudelfullmäktige.

4 april - CS. Konstituerande samt vanligt möte.

2 maj - CS

6 Juni - CS

4 Juli - CS

1 Augusti- CS

5 Sept - CS

3 okt. - CS

7 nov. -CS

5 dec - CS

§ 65 Övriga frågor

Inget att behandla

§ 66 Finns det något som ej får offentliggöras innan justering?

Nej.

§ 67 Nästa möte

16 mars kl 19.00.

§ 68 Avslutning.

Fredrik tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Sekreterare:

Lotta Hallberg

.....

Justerare:

Lena Petri

.....

Ordförande

Fredrik Nilsson

.....